
Hagaby-Högby Samfällighetsförening, organisationsnummer 717909-1249 

 

 

Protokoll Årsmöte  
 

Datum: 23 juli, 2022 kl 10:00 

Plats: Midsommarängen  

 

Ordförande för mötet, Patrik Brink Wykman, öppnar årsmötet och hälsar alla närvarande medlemmar välkomna. Mötet 

inleds med en parentation och tyst minut för Sture Håål, Bengt Modig, Bertil Rowland och Majken Parmér som har 

lämnat oss under det gångna året. 

 

1. Val av ordförande vid årsmötet 

Till ordförande valdes Patrik Brink Wykman 

 

2. Val av sekreterare vid årsmötet 

Till sekreterare valdes Anna Rönquist 

 

3. Val av två justeringsmän 

Till justeringsmän valdes Katarina Gustavsson och Joakim Hennings. 

 

4. Fråga om kallelse till årsmötet behörigen skett 

Årsmötet fann att kallelsen skett i behörig ordning 

 

5.  a. Styrelsens berättelse 

Samfällighets och intresseföreningens årsstämma sommaren 2021 ägde rum den 17 juli utomhus utanför Högby 

församlingshem pga pandemin. Styrelsen har under sedan dess träffats fyra gånger digitalt - den 28 september 2021, den 

23 november 2021 och den 8 mars 2022 tillsammans med kommittéerna och den17 maj 2022. Vatten, vägar, ekonomi 

och vägavgifter är punkter som har tagits upp. 

 

Vatten 

Bassängerna blev rensade i september förra året. Sven-Ulrik Strandh håller koll på eventuella läckor och meddelar i 

Facebook-gruppen om större läckor, vilket hittills har varit mycket effektivt. Eventuellt kommer en ny kompressor att 

behövas köpas in snart, vilken kostar ca 3000 kr. Elavtalet med Eon är bundet, vilket är bra med nuvarande elpriser.  

 

Den höjda medlemsavgiften till HHS för 2022 med 500 kr per andelstal kommer att avsättas i en separat vattenpost i 

budgeten för att öronmärka för framtida kostnader för vatten i föreningen.  

 

Vägar 

Vägkommittén arbetar utifrån en arbetsplan som utformats under året och kommer att finnas tillgänglig på hemsidan, 

med vägunderhåll under våren. Kalle Göthesson avgår som ansvarig för vägkommittéen på årsmötet. 

 

Grönområden 

Projekt på gång för att glesa ut i vitsippeskogen/hasselskogen där en ny entreprenör behövs. I övrigt ser 

grönområdeskommittéen till att hålla rent vid vägar och stigar. Arbetsplan finns på föreningens hemsida. Brännhögarna 

eldas av Egon, och en ny brännhög vid fotbollsplanen finns, vilket inte alla har observerat. Carl Gelius avgår som 

grönområdesansvarig men är behjälplig att sätta in ny ansvarig i arbetet. 

 

Ekonomi 

Under 2021 gjordes en extradebitering för vattenverket med 500 kr per andel i samband med fakturering av årsavgiften. 

För 2022 är förslaget från förra årsmötet en höjning av medlemsavgiften med 500 kr per andel. 

 

Medlemsavgifter  

Medlemsavgifterna är utdebiterade enligt nedan och är enligt förslag och beslut i stämman: 

 

Kategori / andelstal  

- Permanentboende 5000 kr 

- Fritidsboende 2500 kr 

- Obebyggd tomt 500 kr 

- Intresseförening 100 kr 

- Båtplats 200 kr  

 



 

Medlemsregister och hemsida 

Medlemssidan på Facebook, mejl och hemsidan är de sätt vi ger information om föreningen. Meddela ändrade 

ägarförhållanden, mejladresser, adresser och telefonnummer till vår kassör Liselott Karlsson lillol@live.se och 

sekreterare Anna Rönquist annaronquist@hotmail.com  - två olika system för fakturering och mejlutskick/medlemslista. 

Besök gärna hemsidan www.hagabyhogby.se. Medlemsregistret är uppdaterat på årsmötet i samband med närvaro och 

kommer att mejlas ut och finnas på hemsidan. För tillgång till dokument och medlemsregister krävs Användarnamn: 

Medlemmar och Lösenord: haghog12 

 

Årsmöte 2022 

Årsmöte för Samfällighetsföreningen och Intresseföreningen hålls på midsommarängen i år pga att församlingshemmet 

i Högby var bokat. Kallelse har gått ut med mejl och publicerats på hemsidan och anslagits på anslagstavlorna i 

föreningen.   

 

             b. Revisorernas berättelse 

Patrik Brink Wykman, föredrar revisorernas berättelse som får godkänt. 

 

c. Beslut om fastställande av resultat- och balansräkning 

Årsmötet beslutar att fastställa föreliggande resultat- och balansräkning enligt årsredovisningen för 2021. 

 

d. Beslut om disposition av 2021-års resultat enligt fastställd balansräkning 

Årsmötet beslutar att årets överskott på 74 875,49 kr överförs till det balanserade resultatet på 92 112,18 kr. 

 

6. Beslut i fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Revisorerna föreslår ansvarsfrihet för styrelsen avseende verksamhetsåret 2022. Årsmötet beslutar i anslutning 

till detta förslag att bevilja styrelsen ansvarsfrihet. 

 

7. Framställning från styrelsen eller motioner från medlemmar 

 

 

Fyrvägens samfällighet – avgift 

Diskussionen om vägavgiften för Fyrvägen för boende i Hagaby fortsätter och vad det får för konsekvenser med en 

eventuell förrättning. Mötet anser att samfälligheten inte kan ta på sig ansvar för områden utanför samfällighetens 

område och att det därför är enklare för intresseföreningen att bli fakturerad. Samtidigt kan en förrättning behövas 

utföras av Lantmäteriet. Vi behöver mer information om detta. Ordförande tar del av Fyrvägens samfällighets årsmöten, 

samt Högby vägförenings årsmöte. I årsmötet för Hagaby Högby intresseförening lägger styrelsen förslaget att 

intresseföreningen betalar samfällighetens avgift till både Högby vägförening och Fyrvägens vägförening för detta år 

och nästkommande. Förslaget godtogs av årsmötet. 

 

Bilkörning i området 

Hastigheten är hög på Storsvängen och Pärlgränd och önskemål om 30-skyltar/fler farthinder finns. Ordförande tar 

frågan vidare till vägkommitén.  

 

8. Ersättning till styrelsen 

Ersättning till kassören på 10.000 kr beslutades av årsmötet.  

 

9. Styrelsens förslag till medlemsavgift 

Styrelsen föreslog på förra årsmötet en ökad medlemsavgift på 500 kr per andel som godkänns av mötet. 

 

10. Val av styrelse och kommitéer 

Till ordförande valdes Patrik Brink Wykman (2 år), och till ledamöter Liselott Karlsson i rollen som kassör (1 

år), Anna Rönquist i rollen som sekreterare (1 år), Christer Gustavsson (2 år), Jonas Ericson (1 år), till 

suppleant Anita Parmér (1 år) och ny suppleant Ingela Olsson (1 år). 

 

Till ny grönområdesansvarig valdes Thomas Lundbäck för Hagaby, och Peter Eriksson är kvar för Högby. 

 

Till ny vägansvarig valdes Mikael Bremer och Thomas Karlsson är kvar från föregående år. 

 

I vattenverkskommittéen ansvarar Sven-Ulrik Strandh, tillsammans med Per-Axel Wykman, Olle Sellström, 

Samuel Sundström och Joakim Reithe. 
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11. Val av revisorer och suppleanter på 1 år 

Till revisorer valdes Eva Ödman och Mikael Bremer.  Till suppleant omvaldes Claes Rosengren och ny suppleant 

Mikael Trollsås. 

 

12. Fråga om val av valberedning 

Till valberedning valdes ingen. Årsmötet efterlyser en valberedning.  

 

13. Meddelande om plats där årsmötesprotokollet hålls tillgängligt 

Årsmötesprotokollet mejlas ut till samtliga i medlemsförteckningen, samt publiceras på föreningens hemsida, 

www.hagabyhogby.se. 

 

 

14. Ordförande förklarade mötet avslutat och tackade deltagarna för visat intresse. 

 

 

Vid protokollet 

 

 

____________________________________ 

Anna Rönquist 

 

 

 

Justeras 

 

 

___________________________________  _____________________________________ 

Catarina Gustavsson   Joakim Hennings 
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